Invitation
“African Business Opportunity and Investment Expo 2018”
The recent dialogue on Africa is shifting from one of “deficits” and “gaps” to one about opportunities, prospects, ventures and creativity. Africa is a rising continent as a potential market and global growth pole with its immense resources. Africa has become the next vibe where global investment flows to be destined. Ever flourishing business opportunities in various economic sectors, better political and economic stability, peace and security, infrastructure and human capital developments, thriving private sector, state led industrialization policies and globally integrating market, finance and labor, and firms’ dream to grow together have dominated the continent as a prospective partner in the global economic blocks. Ethiopia in particular has been singled out as a land of growth and investment opportunity in the continent.

With aim of threading out new development frontiers across economic sectors, optimizing real time investment opportunities and bridging the future demand in Africa, the three leading organizers of International events namely Ozzie Business & Hospitality Consultancy Group, MICE East Africa Expo and Hotel Show Africa will organize “African Business Opportunity and Investment Expo 2018” in Addis Ababa, Ethiopia from 22-23 March, 2017 in a luxury Sheraton Addis Hotel. 

Over 200 leading multinational investors, entrepreneurs, manufacturers, dealers, technology providers, Trade and Business Promotion Commission of various Foreign Embassies, Industry and Manufacturing, Joint-Venture seekers, New Innovation Patent Owners, Global Leading Investment Promoters, Finance and Investment Consultancies, Investment Legal and Advisory Firms and others have expressed interest and are expected to exhibit their products and services in this highly expected EXPO.  
A significant number of participants are expected to meet with partners over new ideas and investments, joint ventures, partnership and financial deals, management, consultancy and franchise negotiations.  High level experts will present Research and Development (R&D) studies on selected industries, while high level panelists and speakers conduct innovative discussions at the side conferences.

The Embassy strongly believes that the expo will link Exhibitors with partners in production, services and management holistically at one place which paves the way for the next level of business activities. 

Therefore, the Embassy is pleased to cordially invite Chinese State Owned Enterprises and Private companies to take part in this important expo. In this connection, please be rest assured on efficient and timely facilitation of the Embassy for your visit and we look forward to welcoming you to Ethiopia. 
For more information, please kindly refer to the attachment.
邀请
“非洲商业机会与投资展2018”
最近关于非洲的对话正在从“赤字”和“差距”转向一个关于机会，前景，风险和创造力的对话。 非洲是一个崛起的大陆，作为一个潜在的市场和全球增长具有极巨大的资源。 非洲已经成为全球投资流入的下一个目的地。 在各经济部门蓬勃发展的商机，更好的政治，经济稳定，和平与安全，基础设施和人力资本发展，蓬勃发展的私营部门，国家带动工业化政策，全球融合市场，金融，劳动，企业梦想共同成长，这些都主导该大陆，让其成为作为全球经济区块的潜在合作伙伴。特别是埃塞俄比亚被列为非洲大陆增长和投资机会之地。
为了拓展经济领域的新发展前沿，优化实时投资机会，弥合非洲未来需求，三大国际事件主办机构，即Ozzie商业与酒店咨询集团，MICE东非博览会和酒店展示非洲组织将组织 “非洲商业机会和投资博览会2018”，地点在埃塞俄比亚亚的斯亚贝巴，2017年3月22日至23日在豪华喜来登亚的斯亚多酒店。
200多家跨国投资商，企业家，制造商，经销商，技术提供商，外国大使馆工业与制造业的贸易和商业促进委员会，联合创业者，新创意专利所有人，全球领先的投资促进者，财务和投资咨询，投资，法律咨询公司和其他公司表达了兴趣，并预计将在这个高度预期的博览会展出他们的产品和服务。
有望众多参与者将与合作伙伴会晤新的想法和投资，合资，合作和金融交易，管理，咨询和特许经营谈判。 高级别专家将就选定行业进行研究与开发（R＆D）研究，高级别专家和演讲者将在会议期间进行创新性讨论。
大使馆坚信，博览会将把参展商与生产，服务和管理方面的合作伙伴整体关联在一起，为下一级业务活动铺平道路。
因此，大使馆很高兴地邀请中国国有企业和私营企业参加这个重要的博览会。 在这方面，请放心，我们大使馆会高效，及时且便利的促进您进行博览会访问，我们期待着欢迎你到埃塞俄比亚。
有关更多信息，请参阅附件。
